

# 浙江省东阳市实验小学简介

Introduction to Dongyang Experimental Primary School in Zhejiang Province

东阳市实验小学是浙江省先进学校，浙江省示范小学，创办于 1986 年，位于东阳市建设路。

Dongyang Experimental Primary School is the advanced and demonstrative primary school in Zhejiang Province, which was founded in 1986, located on Construction Road of Dongyang.

现有 36 个教学班级，学生 1843 人，教职工 100 人。学校占地面积 21238 平方米，建筑面积 10995 平方米。

Currently, the school owns 36 classes, 1,843 students and the faculty of 100 members. It covers an area of 21,238 square meters as well as a construction area of 10,995 square meters.

学校是浙江省现代化教育技术实验学校，教学设施配备先进。

校园内设有学校网控中心、多功能多媒体教室、电脑室、语音室、仪器室、实验室、阅览室、图书室、校史室、民乐室、书画室、课件制作室等。

It is an experimental school in Zhejiang Province, modernized in education and technology. The school possesses various and advanced teaching facilities, including network control center, multi-functional multimedia classrooms, computer rooms, language labs, an instrument room, a laboratory, a reading room, a library, a history room, a folk music room, a calligraphy and painting room, a courseware workroom and so on.

我校的办学理念：深化愉快教育，发展多元智能，创建特色强校。

The idea of running school: Deepening a happy education, developing multiple intelligences and creating a special school.

校训：愉快教育 全面发展

Motto of the school: Happy education All-round development

校园全貌: **Campus panorama**



学校校标 **School symbol**



校园一角 **A corner of the school**

学生活动剪影 Student activity silhouettes



建队节入队 Team-building section



学校国学经典诵读活动  
School activity: the chant of classic sinology



孩子们下乡送春联

Children sent Spring Festival couplets to the countryside



学校是浙江省现代教育技术实验学校，图为孩子们在上电脑课。

It is an experimental school in Zhejiang Province, which is modernized in education and technology. The picture shows children were taking a computer class.



学校是全国艺术教育先进单位，图为师生在校书法馆练习书法。

The school is an advanced unit of the national art education. The picture shows teachers and students were practicing calligraphy in the calligraphy library of school.